
1989 dop ngo derzoek
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Geen jaar zonder bouwkranen in de laan, hier voor Van Bunnenplein en
Grand Hotel
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Lu~zène \lattelaer, oudste raadslid, legde
Voor de achtste maal de eed af op dc
installatie van de nieuwe gemeenteraad op 3
januari 1989. •\ls woordvoerder van de
Gemeentebelangen feliciteerde hij
burgemeester Lippens : “Naar het voorbeeld
van uw onvergetelijke vader, zult ii in weten
en gewcten’~ (en science et conscience)
Knokke-Ileist besturen en leiden.” De
oppositie CVP, SP en \i sloeg een andere
toon aan : “Wellicht lal het binnen zes jaar
veranderen. Sommigen leggen dat u
dictatoriale neigingen hebt, waardoor u niet
alleen de minderheid, maar zelfs soms de
meerdeheid onmondig maakt.” En dan maar
van start gaan voor die nieuwe zes jaar, een
nieuw stadhuis te Knokke in het verschiet. De
stoelen Lijn ondertussen naar 1 leist
verschoven. Raf Declercq was nu ook
schepen geworden. Van de stille meerderheid
werd de CVP nu de pratende oppositie met
vele interpellaties. De CVP kreeg Rudi Jodts
als nieuwe voorzitter.
Er werd nog steeds geloofd in jachthaven en
tweede golf (en beloofd). De Stadskrant
verscheen vanaf mei voortaan in Tam-Tam,
voorwoord door de burgemeester. Op
zondag 18 mci was een arts in opdracht van
\ olksgezondheid voor een dopingonderzoek
bij Leopold Lippens en meer clubleden van
de /oute-Golf. Leopold weigerde : “Zijn ze
in het ministerie wel echt bij hun zinnen ?
Politieke pesterijen. En of de CVP daar nu
achter zit, ik neem zoiets niet !“ Voor
Europa werd Leopold Lippens lijstduwer op
de PVV-Iijst, verkiezingen op 18 juni .Njet
om verkozen dc worden.
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Fusie binnen Knokke
Marina Lanckriet en

Tennis Club.
Koen Stuit
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Graaf Philippe Lipp~is
(1910—1989)

Er zou tenslotte, met 1990 in het zicht, wat
dieper getast worden in de zakken van de
belastingbetaler, de opccntiemen
onveranderd, maar meer bij voor een
evenwichtige begroting. Ditmaal geen
miljoenen overschot meer. Burg. Lippens
zag de mythe van “rijke gemeente” niet
meer zitten. Dan maar besparen “naar de
toekomst toe”.
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1990

In de buurt van de voormalige Swimming
Pool van het Zoute wordt een Europees
Kongrescentrurn gepland. Een kwestie die
verder doorheen het jaar aan de orde was in
de gemeenteraad. Minister Sauwens kwam
het Zwin verkennen, de verzanding nader
bekeken voor maatregelen. De gemeente
kreeg Morris~publiciteitSZUilefl~ een gratis
geschenk dat niet erg op prijs gesteld werd,
meteen het aantal beperkt. Er werd
uitgekeken naar een ondergrondse parking
Verweeplein, voor 400 auto’s. De maagden
van Jef Claerhout zullen op het Zegemeer
dobberen.
En dan kwam er de frigobox, na een
uitspraak van burgemeester Lippens, die
liever klanten zonder ziet. De pers van het
hele land had er de voorpagina voor over.
Alles het gevolg van een interview
“Frigoboxtoeristen niet welkom” door
“Panorama “ verwerkt. “Lippens liep in de
val”, zei schepen Denorme van toerisme. Het
NCMV-Knokke betreurde interpretatie en
ruchtbaarheid. Het kwam tot manifestaties,
toeristen die massaal met de fngobox
afzakten. “Het werd tenslotte een goede
reclame”, besloot men op het
toerismekantoor. Voor het joggen op het
strand, kreeg de eerste een frigobox van
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frigobox

schepen Haerinck. De voorzitter van de
Vlaamse regering, Gaston Geens, overwoog
“in de toekomst Knok.ke terzijde te laten”.
Ook ministers Van den Bossche en Tobback
kwamen zich in de rel mengen. Enzovoort...,
want het werd een lange feuilleton, wellicht
nog niet beëindigd in ‘t jaar 2000.
Ondertussen “blijft de Heistse jachthaven
een droom”.
Ronny Dhondt (SP) kwam einde augustus
met een frigobox naar de
gemeenteraadszitting. Hij kreeg er geen
enkel commentaar bij van de burgervader,-
tot spijt van de journalist van Panorama, die
ook geen foto mocht nemen. Ingrid Reubens
(VU) gaf Leopold op haar beurt de volle
laag. “We gaan over tot het volgende punt”,
zei de voorzitter, “liever die zaak zo vlug
mogelijk in de doofput stoppen!” - Maar in
de annalen niet te vergeten. Minister
Tobback vroeg de goeverneur van West-
Vlaanderen schriftelijk de Graaf op het matje
te roepen. En Louis herinnerde zelfs nog aan
de dopingcontrole van vorig jaar. Zo groeide
die frigobox tenslotte uit tot een grote grap.
De toeristen zakten in massa af om al die
frigoboxtoeristen in levende lijve te zien.
Blankenberge werd jaloers en bouwde de
“grootste frigobox ter wereld”, 4 m hoog.
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Neen, geen geposeerde foto,- wel de ware gezelligheid met de frigobox
bij het Canadaplein op een mooie zomerdag, bij het Casino ook de Mor

riszuil van de partij.
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Dit jaar overleed ook de graffiti-kunstenaar
Kcith Haring. In het Casino blijft zijn
grootste werk behouden. Architect Huib
Hoste mocht zich in zijn graf verheugen over
het klasseren van het huis De Beir bij de
Dumortierlaan, niet iedereen tevreden rond
de krot~voning. Op 7 december overleed ook
Henri Depuydt, 99 jaar oud, en te Knokke
herinnerd als Paster Puydt, met de
katholieken in de dorpspolitiek voor de
oorlog.
liet jaar werd afgerond met een manifestatie
van Leefmilieu tegen een congrescentrum in
de Zwinbosjes.

December 1990 : het is koud in de
wachtzaal van het station. Geen ver
warming en protest door gemeentebe
stuur, Leopold op de kachel.
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